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Notulen der Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering der Bestuurskundige 
Interfacultaire vereniging Leiden in het bestuursjaar 2020-2021  

Gehouden op 9 september 2021 in Café́-restaurant Rootz gelegen aan Grote Marktstraat 14 
te Den Haag. Aanvang: 19:00 uur.  

Aanwezigen: Rick van Dijke (vz.), Puck Verheul (not.), Nadia Amenou, Daan Canne, Najla 
Dakramjiane, Haije Dijkstra, Jurriaan Duijn, Vincent van Duijn, Marie-Laure Goedhart, Arne 
de Gram, Scott Holland, Ruben Heida, Stan Hessing, Ida Hobma, Joshua Keet, Tamara van de 
Klashorst, Laura Klein, Maarten Korbijn, Leni van Marcke, Jens Mekking, Quinten Mensing, 
Jelle Noorman, Silke Osinga, Rebecca Plas, Manon van Rossum, Atma Saam, Iris Scholten, 
Olav Spuij, Justin Spruit, Raphaël Stapel, Abel ter Steege, Alan Tinkhof, Loes Velthuis, Zoë 
Vogelaar, Stephanie Walroud, Harm Westerop.  

Online aanwezigen: Baran Koster, Dylan Schreurs, Tarik Smaaili, Jens Spruit. 

1.  Opening door technisch voorzitter 
De vergadering wordt geopend om 19:07 uur. 
 
2.  Vaststellen van de agenda  
De agenda wordt goedgekeurd. 
 
3. Ingekomen stukken 
Puck leest de ingekomen stukken voor:  
 
 
Lief 36e bestuur, 
 
Bij deze machtig ik, Suzan Saris, Dylan Schreurs voor de alv morgen. Heel veel succes! 
 
Groetjes, 
Suzan 
 
 
Geachte BIL-bestuur, beste Puck, 
 
Ik kan helaas niet meer de alv bijwonen vanwege een keelontsteking, hoesten en proesten 
wordt raar aangekeken de afgelopen tijd. Ik machtig Nadia Amenou om voor mij te stemmen, 
daarnaast bevestig ik graag mijn deelname van de kascommissie van volgend jaar. 
 
Als laatste wil ik jullie als toekomstig oud bestuur graag bedanken voor jullie inzet het 
afgelopen jaar waarbij zo veel onzeker was. Tevens wens ik het nieuwe bestuur heel veel 
succes en hoop ik dat het komende bestuursjaar meer mogelijkheden met zich mee zal 
brengen voor ontzettend leuke activiteiten.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Pepijn Kouwenhoven 
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Beste Secretaris Verheul, 
 
Middels dit bericht machtig ik Nadia Amenou voor de ALV van 9 september 2021. Alsmede 
verzoek ik de penningmeester van het 36ste in het kader van het wanbeleid tot het adten van 
een goudgele rakker. 
 
Hopende hiermee ook de ALV wijsheid te hebben geboden, 
 
Hartelijke groet, 
 
Can Korkmaz 
 
 
Lieve Puck,  
Lief 36e, 
 
Heel veel succes vanavond op de ALV! Helaas kan ik er vanavond niet bij zijn en daarom zou 
ik graag Stan Hessing willen machtigen voor de ALV van vanavond.  
Lief 37e, fijne wissel gewenst en jullie gaan het sowieso goed doen komend jaar!  
 
Groetjes, 
Gaby de Bruin 
 
Ps. Is dat cadeau van het 'nieuwe' lid van verdienste inmiddels al binnen? 
 
 
Puck leest de motie van de Kascommissie voor. Deze motie betreft het vastleggen van regels 
van de functie van de penningmeester. De leden van de kascommissie geven in de motie aan 
dat zij in de afgelopen jaren zien dat de financiën van de verenigingen niet altijd goed worden 
bijgehouden, en dit is een probleem. Zij geven hierin niet de schuld aan de verantwoordelijke 
penningmeesters van de afgelopen jaren, maar zien een oplossing van dit probleem in het 
vaststellen van regels omtrent de functie van de penningmeester. Daarom stelt de 
kascommissie in deze motie een aantal regels voor. 
 
Rick stelt voor om deze motie even te laten bezinken, en hier op een later moment tijdens de 
ALV over te stemmen. Vincent geeft aan dat de motie tijdens de pauze op het bord zal 
worden geprojecteerd, en dan kan er na de pauze over gestemd worden.  
 
 
4. Mededelingen 
Vincent geeft verder aan dat de financiële stukken zijn veranderd in de afgelopen dagen, en 
dat de goede stukken er sinds vanmiddag half 3 opstaan. 
 
5. Instellen stemcommissie 
Zoë en Leni worden ingestemd als stemcommissie 
 
6. Goedkeuren notulen Halfjaarlijkse-ALV van 11 maart 2021 
De notulen worden goedgekeurd. 
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7.  Behandeling Financieel Eindverslag Bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 
Nadia en Najla lezen namens de kascommissie de brief voor waarin zij een advies uitbrengen 
over het financieel eindverslag. Ze geven in de brief aan dat het contact tussen de commissie 
en de penningmeester het afgelopen jaar ondermaats is geweest. De commissie heeft pas sinds 
een week voor deze ALV inzicht in de juiste stukken. Er is in de afgelopen dagen wel veel 
rechtgetrokken, maar de financiële stukken zijn nog niet helemaal correct. Ze geven 
daarentegen aan dat het geen goede beslissing zou zijn voor de vereniging om Daan niet uit te 
hameren. Het voorstel van de commissie is om in de komende week een afspraak in te 
plannen met de nieuwe penningmeester, Maarten, om ervoor te zorgen dat hij een goede start 
heeft. Tot slot concluderen Nadia en Najla dat de kascommissie geen gedegen advies kan 
geven aan de ALV. 

Daan begint met de behandeling van het financieel eindverslag en verzoekt de ALV de 
realisatie erbij te pakken en onder de post inkomsten het kopje AUB tot en met opbrengsten 
onvoorzien te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  

Daan verzoekt de ALV onder de post inkomsten het kopje contributie tot en met vrijgekomen 
lustrumreservering en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje AUB tot en met activiteiten te lezen 
en licht dit toe.  
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje dies tot en met alumniblad te lezen 
en licht dit toe. Heir zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje almanak tot en met facilitair te lezen 
en licht dit toe. Joshua vraagt of er nog facturen binnenkomen voor de almanak van dit jaar 
voor volgend jaar. Daan geeft aan dat dit via de crediteuren verloopt. Nadia geeft aan dat je 
van tevoren wel weet hoe duur de almanak gaat zijn. Puck geeft aan dat er een basisbedrag 
wordt gerekend voor de almanak, maar dat er nog bepaalde specificaties kunnen worden 
toegevoegd waardoor het bedrag duurder kan worden. Nadia adviseert om dit in het vervolg 
eerder te bepalen.  
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje lustrumreservering tot en met AJD te 
lezen en licht dit toe. Zoë vraagt of de lustrumreservering echt op nul staat. Daan geeft aan dat 
dit klopt. Haije geeft aan dat er tijdens de halfjaarlijkse ALV was afgesproken dat er nog wel 
een deel van de lustrumreservering naar het eigen vermogen zou gaan. Joshua geeft aan dat 
dit al gebeurt omdat er een overschot is en dat sowieso naar het eigen vermogen gaat. Atma 
geeft aan dat het inderdaad niet uitmaakt, maar dat het een technisch punt is dat wel in orde 
hoort te zijn. Marie-Laure vraagt waarom er van tevoren voor de AJD niets is begroot. Daan 
geeft aan dat de AJD officieel geen eigen post heeft, en er vanwege de onzekerheid over de 
reis wel een aparte post is gemaakt. Dylan vraagt hoe de realisatie van de BB duizend euro 
hoger kan zijn dan de herijking. Ida geeft aan dat er nog is betaald voor een editie van vorig 
jaar. Ruben vraagt waarom er geld is betaald aan de AJD terwijl deze niet doorging. Daan 
geeft aan dat dit een aanbetaling en annuleringskosten zijn.   
 
Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de inkomsten het kopje AUB tot en met 
rente te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
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Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de inkomsten het kopje opbrengsten 
onvoorzien tot en met vrijgekomen lustrumreservering te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de uitgaven het kopje AUB tot en met 
alumni te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de uitgaven het kopje activiteiten tot en met 
buitenland te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de uitgaven het kopje verenigingsblad tot en 
met drukken en printen te lezen en licht dit toe. Atma vraagt waarom er voor het budget van 
de almanak een middenweg is gekozen. Daan geeft aan dat er naar de kosten van voorgaande 
jaren is gekeken, en aangezien vorig jaar een lustrumjaar was, er zo voor een middenweg is 
gekozen.  
 
Daan verzoekt de ALV om bij de toelichting van de uitgaven de pagina uit te lezen en licht dit 
toe. Hij geeft hierbij aan dat er veel facturen niet via het SAP-nummer konden worden 
betaald, waardoor er zo wel BTW moest worden betaald en daarom de uitgaven onvoorzien 
hoger liggen. Zoë vraagt of de facturen niet direct konden worden verstuurd naar de 
contactpersoon van het SAP-nummer. Daan geeft aan dat er zeer moeilijk contact was 
geweest met de contactpersoon. Hierdoor had hij ook geen inzicht in het SAP-nummer. Atma 
vraagt of er geen kopje moet zijn voor de truien. Daan zegt dat dat er niet echt is, dus is dit 
geplaatst onder uitgaven onvoorzien. Atma vraagt waar de inkomsten van de truien staan. 
Daan geeft aan dat de betaling van de truien en de samenvattingen via Mollie gaan, dus dat 
hierin geen onderscheid werd gemaakt tussen de merchandise en de samenvattingen. Haije 
zegt dat er in de toelichting staat dat er minder budget is gegaan naar de EJD, maar dat dit niet 
klopt als je kijkt naar voorgaande jaren. Daan geeft aan dat dit inderdaad een foutje is. Jelle 
vraagt waarom de EJD meer budget heeft gekregen terwijl het een dag minder land duurde 
dan vorige jaren. Loes geeft aan dat de mededeling dat de EJD maar één dag kon duren pas 
twee weken van tevoren kwam, en dus het geld niet meer teruggestort werd.  
 
Daan verzoekt de ALV de balans erbij te pakken en vraagt de ALV om dit te lezen en licht dit 
toe. Nadia vult hier namens de kascommissie aan dat het bedrag van de lopende rekening de 
ene keer in het programma Conscribo wel klopt en de andere keer niet. De kascommissie en 
de penningmeester gaan er wel vanuit dat dit bedrag klopt, maar dat is dus niet helemaal 
zeker. Joshua vraagt welk deel van het eigen vermogen voor het lustrum is. Daan geeft aan 
dat er het bestuur van het volgende lustrum van 6000 euro van het eigen vermogen mag 
gebruiken, dus hiervan is 1000 voor het lustrum.  
 
Daan verzoekt de ALV de resultatenrekening erbij te pakken en vraagt de ALV het kopje 
AUB tot en met subsidies te lezen en licht dit toe. Atma geeft aan dat post 2.1 merchandise 
niet bestaat, en dat dit bij de voorraadrekening hoort. Alle uitgaven en inkomsten lopen via de 
voorraadrekening, en de verschillen worden teruggeboekt naar opbrengsten of uitgaven 
onvoorzien. Nadia geeft aan dat de truien geen voorraad waren, omdat ze op aanvraag zijn 
gekocht. Harm vraagt of er meer of minder storneringen van de contributie waren dan vorig 
jaar. Daan geeft aan dat het ongeveer hetzelfde is en dat voor de begroting hiervan elk jaar 
dezelfde formule wordt gebruikt.  
 
Daan verzoekt de ALV het kopje opbrengsten onvoorzien tot en met AJD baten te lezen en 
licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
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Daan verzoekt de ALV het kopje AUB tot en met commissie activiteiten te lezen en licht dit 
toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV het kopje dies tot en met bank te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV het kopje ICT tot en met AJD kosten te lezen. Zoë vraagt of het extra 
budget voor de B.E.L. panels heeft gewerkt. Ida geeft aan dat er net zoveel mensen kwamen 
bij de online panels als bij de fysieke panels, dus dit heeft wel gewerkt.  
 
 
Daan verzoekt de ALV de realisatie per post erbij te pakken. Hij verzoekt de ALV om AUB 
tot en met bestuur te lezen en licht dit toe. Jelle ziet dat de realisatie van de B.I.L.-bundels 
steeds meer terug loopt, en hij vraagt wat de B.I.L. hieraan gaat doen. Ida geeft aan dat er in 
de eerste blokken meer samenvattingen gemaakt kunnen worden van de boeken. 
 
Daan verzoekt de ALV de post commissie acquisitie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post acquisitie kosten te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post commissie activiteiten te lezen en licht dit toe. Maarten vraagt 
of 906 euro van de borrel van de HOPweek al betaald is. Daan geeft aan van wel. Atma vraagt 
of de bedragen die daaronder staan, die buiten het boekjaar van de huidige penningmeester 
zijn betaald, zijn opgenomen in de crediteuren. Daan geeft aan dat het kosten zijn die gemaakt 
zijn in het huidige bestuursjaar, en dat ze in Conscribo onder de goede post vallen.  
 
Daan verzoekt de ALV de post dies en master te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post buitenland te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post BB en almanak te lezen en licht dit toe. Haije vraagt of het 
verschil bij de BB wel klopt. Daan geeft aan dat dit inderdaad niet klopt omdat er een 
verplaatsing heeft plaatsgevonden. Hij verontschuldigt zich hiervoor 
 
Daan verzoekt de ALV de post subsidies te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post rente en bankkosten te lezen en licht dit toe. Silke vraagt of er 
wordt betaald voor de pinautomaat. Daan geeft aan van wel, maar dat deze kosten onder de 
post ICT vallen.  
 
Daan verzoekt de ALV de post ICT te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post drukken te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post facilitair tot en met opbrengsten onvoorzien te lezen en licht 
dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
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Daan verzoekt de ALV de post uitgaven onvoorzien te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post contributie en B.E.L. commissie te lezen en licht dit toe. Hier 
zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post Eerstejaarsdagen te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de post verenigingsblad te lezen en licht dit toe. Haije vraagt wat er 
gedaan is met de uitgegeven 50 euro voor Haagsch Kwartiertje 3. Loes geeft aan dat dit 
Haagsch Kwartiertje is gemaakt via Canva en dat de commissie het graag wilde laten 
afdrukken bij een drukker. Hiervoor is de editie eerst zelf door de commissie gedrukt om te 
kijken of het mooi was. Hier is die 50 euro voor gebruikt.    
 
Daan verzoekt de ALV de post vrienden van de B.I.L. en Allejaarsdagen te lezen en licht dit 
toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV om het bestand wat betreft de debiteuren en crediteuren erbij te 
pakken en te lezen en hij licht dit toe. Haije vraagt hoe groot de kans is dat de acquisitie nog 
wordt betaald. Daan geeft aan dat deze kans bij de meeste partners groot is. Laura geeft aan 
dat sommige deals ook nog lopen.  
 
 
Daan verzoekt de ALV om het plan voor het overschot erbij te pakken en licht dit toe. Daan 
geeft aan het verschil tussen de inkomsten en de uitgaven 11.869 euro bedraagt. Het saldo van 
debiteuren/crediteuren is op dit moment positief en bedraagt 1030 euro. Dit kan daarentegen 
nog erg veranderen, omdat er op dit moment geen inzage is in het SAP-nummer en er dus niet 
kan worden ingezien wat er via het SAP-nummer aan geld is binnengekomen en wat er is 
uitgegeven. Daan geeft aan dat het overschot wat er zeker gaat zijn, doorgeschoven wordt 
naar het eigen vermogen. 
 
Najla vraagt of het bestuur nog inzicht gaat krijgen in het SAP-nummer. Daan geeft aan dat 
de contactpersoon dit al meerdere malen heeft beloofd, maar dit steeds niet gebeurt. Hij weet 
ook de ernst van de situatie. Najla vraagt of er contact is opgenomen met Olaf van Vliet, de 
beschermheer. Vincent geeft aan dat er op het laatste moment wel vooruitgang in zat, dus 
daarom is van Vliet nog niet benaderd. Helaas bleek hier ook niks uit te komen, dus is het 
inderdaad misschien een goed idee om contact met de beschermheer op te nemen. Nadia 
adviseert om naar de leidinggevende te stappen. Atma geeft aan dat er ook zonder toegang tot 
het SAP-nummer een inzicht in kan worden gegeven. Daan geeft aan dat er gevraagd is naar 
een overzicht maar dat ook dit niet is verleend. Joshua geeft aan dat de uitgaven nu wel 1000 
euro hoger zijn als de lustrumreservering wordt doorgevoerd. Daan geeft aan dat dit klopt, dus 
dat dit moet worden aangepast. Vincent geeft hiernaast nog aan dat het eigen vermogen 
hierdoor richting de 60.000 euro gaat, wat het dubbele is van een gezond eigen vermogen wat 
ooit voor de B.I.L. berekend is. Hier was een regeling voor bedacht om structureel meer geld 
uit te geven, alleen is dat het bestuur dit jaar niet gelukt. Vincent voegt hieraan toe dat het dus 
misschien handig is, als het in de komende jaren een gewoonte wordt van besturen om tijdens 
de Beleids-ALV een plan aan te dragen om aanspraak te maken op een bepaald bedrag van 
het eigen vermogen. Daarnaast zou het daarbij een idee zijn om de percentages die bij de 
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vorige Wissel-ALV zijn vastgesteld wat betreft het overschot van het 35e bestuur, los te laten. 
Atma adviseert om het ‘worst case scenario’ wat betreft de debiteuren en crediteuren in het 
achterhoofd te houden met het afbouwen van de eigen vermogen voor de volgende besturen. 
Haije vraagt of het plan van het bestuur nu dan is om afscheid te nemen van de percentages 
die tijdens de vorige Wissel-ALV zijn vastgesteld omtrent de verdeling van het overschot 
over de komende jaren, en of hier dan gestemd over moet worden. Rick geeft aan dat dit plan 
onderdeel is van het financieel eindverslag, dus dat als daar bezwaar tegen wordt gemaakt, er 
inderdaad over gestemd gaat worden. Nadia geeft aan dat als de financiële stukken nu worden 
goedgekeurd, die nieuwe penningmeester, Maarten, nog steeds met een schone lei begint. 
Maarten geeft aan dat hij een afspraak met de kascommissie niet voldoende vindt.  
 
Atma dient een motie in en Puck leest deze voor. De motie stelt voor om de penningmeester 
te dechargeren, en verzoekt de penningmeester om samen met de penningmeester van het 
nieuwe bestuur en de kascommissie negatieve gevolgen van het boekjaar 2020-2021 te 
voorkomen voordat het boekjaar definitief wordt afgesloten. Atma voegt hier nog aan toe dat 
de ALV hiermee wel veel vrijheid geeft aan de penningmeesters en de kascommissie.  
 
Nadia geeft aan dat het enige dat de kascommissie de nieuwe penningmeester aan kan bieden 
is een dag om te helpen en in te werken, en dit kan de commissie ook niet worden opgedragen 
want het valt niet onder de taken van de commissie. Ida geeft aan dat de motie van de 
kascommissie juist voorstelt om meer ondersteuning en controle van de kascommissie aan te 
bieden aan de penningmeester. Maarten geeft aan dat er dan eerst moet worden gestemd over 
de motie van de kascommissie. Nadia geeft aan dat deze motie voornamelijk de extra controle 
betreft, en niet per se meer steun. Najla geeft aan dat de cursussen die worden voorgesteld in 
de motie ook erg behulpzaam zullen zijn.  
 
Rick stelt voor om na een schorsing te stemmen over de twee voorgelegde moties en schorst 
de vergadering.  
 
Rick stelt voor om eerst te stemmen over de motie van de kascommissie. Puck leest de motie 
wederom voor. Harm vraagt of er al polshoogte is genomen om te kijken wie de 
boekhoudcursus zou willen geven. Najla geeft aan dat dit nog niet is gebeurd, maar dat hier 
anders geld voor moet worden begroot. Scott vraagt of het misschien mogelijk zou zijn om dit 
te laten doen door een professionele organisatie. Najla raadt dit persoonlijk wel aan. Joshua 
vraagt of de maandelijkse controle van de kascommissie is. Najla geeft aan dat dit klopt. 
Joshua vraagt wanneer de zomervakantie precies in gaat en welke maanden dit dan zijn. Najla 
geeft aan dat de grote controle is als de zomervakantie net voorbij is, zodat het op tijd is voor 
de Wissel-ALV. Ida geeft aan dat het voor de zomervakantie het handigst is om te kijken 
wanneer de laatste activiteit is geweest. Maarten vraagt of de kleine controle alles wat in de 
motie tussen haakjes staat betreft, en dat dit niet de realisatie per post is. Daan geeft aan dat 
Conscribo eigenlijk de realisatie per post is. Jens vraag aan of het mogelijk is om punt 4, over 
de boekhoudcursus, aan te passen dat er budget wordt vrijgemaakt zodat een extern 
organisatie deze cursus kan geven. Atma geeft aan dat Conscribo zelf ook cursussen geeft, en 
dat het juist handig kan zijn om een cursus te krijgen van iemand die ervaring heeft binnen de 
B.I.L.  
 
Rick stelt voor om te gaan stemmen over de motie van de kascommissie. Voor de motie van 
de kascommissie zijn 45 stemmen voor en nul tegen. De motie is hiermee aangenomen. 
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Rick stelt voor om de motie van Atma te behandelen en hierover te stemmen. Nadia vraagt 
wat er gebeurt als de financiële stukken worden afgekeurd, en Daan dus niet wordt 
gedechargeerd. Rick geeft aan dat er dan een extra financiële ALV komt. Vincent leest de 
motie van Atma nogmaals voor. Jens geeft aan dat er bij het stemmen over deze motie gelijk 
wordt gestemd over het financieel eindverslag. Rick geeft aan dat het dechargeren pas aan het 
eind van de vergadering gebeurt. Jens geeft aan dat dit wel in de motie staat. Atma geeft aan 
dat hij het stuk over het dechargeren van de penningmeester zou willen schrappen uit de 
motie. Door in te stemmen met deze motie blijft het boekjaar achter de schermen dus nog 
even open. Joshua geeft een stemverklaring tegen de motie. Atma trekt de motie in.  
 
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 
 
 
Bij dezen machtig ik, Najla Dakramjiane, Leni van Marcke voor het restant van de Wissel-
ALV op 9 september in Café Rootz.  
 
Was getekend, 
 
Najla Dakramjiane 
 
 
Bij dezen machtig ik, Joshua Keet, Haije Dijkstra voor het restant van de Wissel-ALV op 9 
september in Café Rootz.  
 
Was getekend, 
 
Joshua Keet 
 
 
Er is een motie binnengekomen van het kandidaatsbestuur. Puck leest deze motie voor. Het 
kandidaatsbestuur stelt in deze motie voor om de huidige penningmeester, Daan, te 
dechargeren, maar om het gehele 36e bestuur aansprakelijk te houden voor onontdekte fouten.  
 
Jelle vraagt waarom er is gekozen om het hele bestuur aansprakelijk te houden en niet alleen 
de penningmeester. Jens geeft aan dat het bestuur ook verantwoordelijk is voor de fouten in 
het financieel eindverslag. Nadia geeft aan dat deze motie niet kan, want als de bestuursleden 
worden uitgehamerd, dan zijn ze niet meer financieel aansprakelijk. Loes geeft aan dat ze 
goed begrijpt waar het kandidaatsbestuur vandaan komt, maar het zijn bij de B.I.L. vaak 
dezelfde mensen die bij de ALV komen en die fouten ontdekken, dus het nieuwe bestuur zal 
niet de schuld krijgen van fouten van het huidige bestuur. Jens vindt dat dit aannames zijn. Ida 
geeft aan dat deze motie juridisch niet mogelijk is. Vincent geeft aan het bestuur beloftes kan 
doen, en als het kandidaatsbestuur hier niet mee in stemt, dan kunnen ze tegen het 
dechargeren van het bestuur stemmen. Maar een tussenweg die in deze motie wordt 
voorgesteld is niet mogelijk. Jens geeft aan dat het gaat over echt grote fouten, en niet over de 
kleine fouten die makkelijk rechtgetrokken kunnen worden. Nadia geeft aan dat het in het 
aankomende jaar lastig gaat zijn om te bepalen wat fouten zijn van Daan, en wat fouten zijn 
van Maarten. Jens geeft aan dat het kandidaatsbestuur met deze motie het advies van de 
kascommissie concreet probeert te maken. Vincent geeft aan dat de intenties van de motie 
goed zijn, maar dat het niet kan. Hij doet namens het bestuur de belofte om het nieuwe 
bestuur te helpen als er een grote fout opduikt. Ida voegt hieraan toe dat het bestuur de 
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normatieve toezegging doet om zich verantwoordelijk te houden voor grote fouten die worden 
ontdekt. Het kandidaatsbestuur gaat hiermee akkoord en daarbij wordt de motie ingetrokken.   
 
Rick stelt voor om het financieel eindverslag goed te keuren, tenzij hier bezwaar tegen is. 
Hierbij vat hij het advies van de kascommissie nogmaals samen. Olav geeft aan dat de 
penningmeester van het 34e bestuur ook twee weken langer heeft moeten zitten om de 
financiële stukken op orde te maken, en hij zou het dus raar vinden als dat hier nu ook niet 
wordt gedaan. Nadia geeft aan dat er het nu beter is geregeld dan twee jaar geleden, bij de 
penningmeester van het 34e bestuur. Stan geeft aan dat hij erop tegen is om iemand niet uit te 
hameren die wel veel fouten heeft gemaakt, want dat zou betekenen dat bestuursleden fouten 
kunnen maken zonder enige consequentie. Hierbij geeft hij dus zijn stemverklaring tegen het 
goedkeuren van het financieel eindverslag. Daan geeft aan dat aan dat het enige dat miste is 
dat het bedrag dat in Conscribo staat, niet overeenkomt met het bedrag van de rekening van 
de B.I.L. Voor de rest is alles genoteerd, dus Daan snapt zelf ook niet waardoor dit komt. Stan 
geeft aan dat als Daan wordt uitgehamerd, komt dit probleem op Maarten z’n bordje. Daan 
geeft aan dat alle betalingen zijn gedaan en dat alle inkomsten en uitgaven een plekje hebben 
gekregen. Harm geeft aan dat er in de brief ook werd gesproken over merchandise die mist. 
Nadia geeft aan dat het onduidelijk is of de balans klopt of niet. Verder zitten er fouten in de 
merchandise en betalingen van Mollie, maar dit gaat over kleine bedragen. Harm geeft aan dat 
hij ook een stemverklaring tegen geeft. Vincent geeft aan dat er nooit 100% zekerheid kan 
worden gegeven hierover op de volgende ALV. Het bestuur is een jaar niet op de B.I.L.-
kamer geweest, en toch is de voorraad kloppend. Zoeken naar 100% zekerheid is dus niet 
realistisch. Olav vraagt wat precies het verschil is. Nadia geeft aan dat als het niet klopt, het 
verschil 6.000 euro bedraagt. Maarten vraagt of dit in twee weken kan worden opgelost. Daan 
geeft aan van niet, omdat hij er deze weken al zo intensief mee bezig is geweest.  
 
Rick geeft aan dat als het financieel eindverslag niet wordt goedgekeurd, Daan twee weken 
langer blijft zitten als penningmeester om alles in orde te maken. Rick vraagt of er bezwaar is 
tegen het goedkeuren van het financieel eindverslag. Harm geeft bezwaar. Atma geeft aan dat 
dit een studievereniging is, dus dat er fouten worden gemaakt. Het verschil zit hem dan in of 
het een fout of een foutje is. Dit gaat over een paar duizend euro, waarbij er sowieso winst 
wordt gemaakt. Hij vindt het dus verstandiger om de om de huidige penningmeester 
dechargeren en de nieuwe penningmeester in te hameren. Dit is dan ook zijn stemverklaring 
voor het goedkeuren van het financieel eindverslag. Stan vraagt of het dan nu normaal wordt 
dat niet kloppende financiële stukken dan worden goedgekeurd. Atma geeft aan dat dit niet 
normaal is, maar dat dit op verschillende manier eigenlijk al is gebeurd.  
 
Rick geeft aan, na dit gecontroleerd te hebben in de statuten, dat het niet mogelijk is om de 
penningmeester in functie te houden als de financiële stukken worden afgekeurd.  
 
Rick stelt voor om te stemmen over het financieel verslag. Voor het goedkeuren van het 
financieel verslag zijn 22 stemmen voor, 18 tegen en 3 leden onthouden zich van stemmen. 
Het financieel verslag is hiermee goedgekeurd. 
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8. Behandeling Eindverslag bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 
 
a.  Voorzitter 
 
Vincent verzoekt de ALV het voorwoord te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
Vincent verzoekt te ALV de inleiding te lezen en licht de drie speerpunten toe. Ook hier zijn 
geen vragen over.  
 
Vincent verzoekt de ALV om het kopje interne functie te lezen en licht dit toe. Nadia vraagt 
hoe de oude beschermheer reageerde op de mededeling dat het bestuur voor een nieuwe 
beschermheer heeft gekozen. Vincent geeft aan dat hij hier niet op heeft gereageerd, maar dat 
hij alleen de secretaresse aan de telefoon heeft gehad.  
 
Vincent verzoekt de ALV om het kopje externe functie te lezen en licht dit toe. Olav geeft aan 
dat de 100 euro van het LOB dat is verdiend door het winnen van de LOB-bokaal is bedoeld 
voor een BBQ met het LOB. Haije, penningmeester van het LOB, geeft aan dat dit klopt maar 
dat dit nog niet is gecommuniceerd naar de B.I.L. Atma vraagt hoe de relatie met het nieuw 
LCB bestuur is. Vincent geeft aan dat dit goed gaat en dat ze net zijn opgestart.  
 
Vincent verzoekt de ALV om het kopje overig te lezen en licht dit toe. Dit betreft de proces 
van de statuutswijziging. Abel vraagt of het misschien een goed idee is om hier een 
professional bij te betrekken en dat dit gelijk een mooie locatie zou zijn voor het geld uit het 
eigen vermogen. Vincent geeft aan dat hij hier het mee eens is en dat hij het nieuwe bestuur 
adviseert om dit met meerdere andere verenigingen te bespreken.  
 
 
b. Secretaris 
 
Puck verzoekt de ALV het kopje ledenadministratie te lezen en licht dit toe. Nadia geeft aan 
dat er moet worden uitgekeken met het aantal leden, want als het boven de 1500 komt moet 
de B.I.L. belasting gaan betalen. Puck geeft aan dat ze iedereen heeft uitgeschreven die 
uitgeschreven wilde worden. Stephanie vraagt of er nog veel problemen zijn geweest met 
boze leden die al uitgeschreven hadden moeten worden. Puck geeft aan dat hier wel veel 
problemen mee zijn geweest bij de eerste inning.  
 
Puck verzoekt de ALV het kopje communicatie en promotie te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 
Puck verzoekt de ALV om het kopje sociale media te lezen en licht dit toe. Olav geeft aan dat 
hij de promotie soms een beetje kort dag vond, en adviseert om dit ongeveer twee of drie weken 
van tevoren te doen.  
 
Puck verzoekt de ALV om het kopje website te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
 
Puck verzoekt de ALV om het kopje archief te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Puck verzoekt de ALV om het kopje B.I.L.-kamer en B.I.L.’er van de maand te lezen en licht 
dit toe. Silke vraagt of er extra budget voor de kamer kan komen uit het eigen vermogen. Puck 
geeft aan dat het 37e bestuur dit mag bepalen. 
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Puck verzoekt de ALV om het kopje almanak te lezen en licht dit toe. Marie-Laure vraagt 
wanneer de almanak verwacht kan worden. Puck geeft aan dat als de almanak klaar is om 
gedrukt te worden, het eerst naar de drukker gaat, dan voor een extra check weer naar de 
commissie en vervolgens naar de drukker om echt gedrukt te worden. Hier voegt ze aan toe dat 
het iets langer kan duren omdat veel andere verenigingen ook vertraagd zijn waardoor de 
drukker het nu druk heeft. Ze verwacht de almanak ongeveer in november en dan kan er worden 
gekeken naar een mooie datum om hem uit te reiken. Zoë geeft aan dat het 35e bestuur met veel 
almanakken bleef zitten, en vraagt hoe dit kan worden opgelost voor deze almanak. Puck geeft 
aan dat we nu in een hele andere situatie zitten, dus dat dit geen probleem zal zijn. Olav geeft 
aan dat de almanak nu voor het eerst weer als verantwoordelijkheid van de secretaris is, en 
vraagt hoe dit is bevallen. Puck geeft aan dat het haar goed is bevallen, maar dat dit wel een 
ander jaar is dan normaal door de coronapandemie en dat hierdoor algemene taken van de 
secretaris zijn weggevallen, zoals de kamerdiensten. Deze taken zouden in de komende jaren 
misschien dus beter verdeeld kunnen worden.  
 
Puck verzoekt de ALV het kopje merchandise te lezen en licht dit toe. Jelle complimenteert het 
bestuur voor de keuze voor de kleur roze van de nieuwe truien. Verder zijn hier geen vragen 
over.  
 
 
c. Penningmeester 
 
Daan verzoekt de ALV het kopje SAP nummer te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
 
Daan verzoekt de ALV het kopje kascommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
 
Daan verzoekt de ALV het kopje voorraad te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over.  
 
Daan verzoekt de ALV het kopje subsidies te lezen en licht dit toe. Haije vraagt of er een 
aanvraag is gedaan voor de subsidie van het VB. Daan geeft aan van wel, maar dat dit een 
basissubsidie is. 
 
 
d. Commissaris Onderwijs 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje B.I.L.-bundels te lezen en licht dit toe. Silke vraagt hoe er met 
de concurrentie van de SIL verslagen wordt omgegaan. Ida geeft aan dat de B.I.L.-bundels 
specifiek zijn voor samenvattingen van de literatuur, waardoor er goed kan worden omgegaan 
met de concurrentie.  
 
Ida verzoekt de ALV het kopje boekverkoop te lezen en licht dit toe. Jelle geeft aan dat er in 
de toelichting van het financieel verslag stond dat er minder boeken werden aangeboden door 
bol.com en vraagt of het misschien een idee is om dit op andere manieren aan te bieden. Ida 
geeft aan dat Laura al een deal heeft met Bookmatch voor tweedehandsboeken.  
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Ida verzoekt de ALV het kopje onderwijscommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje B.E.L. commissie te lezen en licht dit toe. Olav vraagt hoe de 
opkomst bij de online B.E.L.-panels was dit jaar. Ida geeft aan dat dit hetzelfde was als de 
fysieke panels van afgelopen jaren. Jurriaan geeft hier zijn complimenten voor, omdat het 
moeilijk omstandigheden zijn om leden enthousiast te maken voor de panels.  
 
Ida verzoekt de ALV het kopje Bestuurskundige Berichten commissie te lezen en licht dit toe. 
Nadia vraagt of de benoemde training wat betreft diversiteit voor het hele bestuur is. Vincent 
geeft aan dat dit voor de voorzitter is. Nadia geeft aan dat dit onvoldoende is, en ze zou graag 
in het beleid van het 37e bestuur terug willen zien dat echt iedereen welkom is bij de B.I.L. 
Vincent geeft aan dat het nieuwe bestuur ook de Diversity Officer kan benaderen. Haije geeft 
aan dat de commissie nu heeft gewerkt met de nieuwe vorm van peer-review, maar dat dit niet 
helemaal foutloos werkt. Hij geeft de voorkeur aan het in het leven roepen van een 
redactieraad, zoals het vroeger ook was. Ida geeft aan dat deze mogelijkheid onderzocht is, 
maar dat het instituut hier niet aan mee wil werken. Haije geeft verder nog aan dat volgens 
hem veel leden juist verward werden door de bijeenkomst met de Diversity Officer, dus 
adviseert hij om hier ook kritisch mee om te gaan.  
 
Ida verzoekt de ALV de kopjes BOLC, MOLC en voorlichtingsdagen en promotie te lezen en 
licht dit toe. Marie-Laure vraagt of de online voorlichtingsdagen van toegevoegde waarde 
waren. Ida geeft aan van wel en dat dit gebeurde in samenwerking met de studentenadviseur.  
 
Ida verzoekt de ALV het kopje trainingen te lezen en licht dit toe. Olav geeft aan dat hij de 
toegevoegde waarde van een training in blok 4 niet begrijpt. Ida geeft aan dat er veel paper 
geschreven moesten worden in blok 4, waardoor het daarom handig was om een papertraining 
te geven. 
 
 
e. Commissaris Intern 
 
Loes verzoekt de ALV om het kopje algemeen te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
 
Loes verzoekt de ALV om het kopje commissie informeel te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. Wel krijgen Loes en de commissie complimenten en applaus van de ALV. 
 
Loes verzoekt de ALV om het kopje diescommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Loes verzoekt de ALV om het kopje introductiecommissie te lezen. Harm vraagt hoe het 
komt dat er maar 21 deelnemers bij de EJD waren. Loes geeft aan dat ze dit zelf ook niet weet 
en dat er naar alle eerstejaars een mail en een herinneringsmail is gestuurd en dat er verder 
geen andere manier is om de eerstejaars te bereiken. Nadia geeft aan dat het misschien lastig 
te begrijpen was voor de eerstejaars dat ze naar Alphen aan de Rijn moesten komen terwijl ze 
gaan studeren in Den Haag.  
 
Loes verzoekt de ALV het kopje redactiecommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
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Loes verzoekt de ALV het kopje commissiebokaal te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
 
f. Commissaris Buitenland en Vicevoorzitter 
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje korte reis te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje lange reis te lezen en licht dit toe. Jurriaan vraagt of het 
lustrumbudget voor de reis naar Seoul wordt overgeheveld. Stan geeft aan dat er alleen een 
voucher was, die is nu uitbetaald en dat gaat naar het eigen vermogen.  
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje wintersportcommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje Allejaarsdagen te lezen en licht dit toe. Stan vraagt of er 
net als vorig jaar is beloofd door de verhuurder van het huis dat het huis aankomend jaar weer 
voor hetzelfde bedrag kan worden geboekt. Scott geeft aan dat hier niet is over gesproken.  
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje vrijwilligersmaand te lezen en licht dit toe. Iedereen 
geeft een daverend applaus voor het organiseren van de vrijwilligersmaand. 
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje Blokken met de B.I.L. te lezen en licht dit toe. Nadia 
geeft aan dat Koen Caminada zijn college heeft verkort zodat mensen naar de ALV konden 
komen.  
 
Scott verzoekt de ALV om het kopje vicevoorzitter te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
 
g. Commissaris Extern 
 
Laura verzoekt de ALV om het kopje acquisitie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen 
over. Laura krijgt wel de complimenten van de ALV voor het binnenhalen van zo’n mooi 
bedrag dit jaar.  
 
Laura verzoekt de ALV om het kopje commissie extern: manier van werken te lezen en licht 
dit toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV om het kopje formele activiteiten te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV om het kopje mastercommissie te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV om het kopje alumnibeleid te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
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Laura verzoekt de ALV om het kopje project Stairs Affairs te lezen en licht dit toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 
 
9. Decharge Kascommissie 
De kascommissie wordt bedankt voor het inzet in het afgelopen jaar. Najla, Nadia, Evert, 
Pepijn en Canali worden ontheven uit de kascommissie.  
 
 
10. Decharge bestuur ‘Van Duijn’/Installatie bestuur ‘Goedhart’ 
 
De Commissaris Extern 2020-2021, Laura Klein, wordt gedechargeerd. De Commissaris 
Extern 2021-2022, Jens Mekking, wordt geïnstalleerd.  
 
De Commissaris Buitenland 2020-2021, Scott Holland, wordt gedechargeerd. De 
Commissaris Buitenland 2021-2022, Raphaël Stapel, wordt geïnstalleerd.  
 
De Commissaris Intern 2020-2021, Loes Velthuis, wordt gedechargeerd. De Commissaris 
Intern 2021-2022, Manon van Rossum, wordt geïnstalleerd. 
 
De Commissaris Onderwijs 2020-2021, Ida Hobma, wordt gedechargeerd. De Commissaris 
Onderwijs 2021-2022, Silke Osinga, wordt geïnstalleerd. 
 
De penningmeester 2020-2021, Daan Canne, wordt gedechargeerd. De penningmeester 2021-
2022, Maarten Korbijn, wordt geïnstalleerd.  
 
De secretaris 2020-2021, Puck Verheul, wordt gedechargeerd. De secretaris 2021-2022, 
Tamara van de Klashorst, wordt geïnstalleerd. 
 
De voorzitter 2020-2021, Vincent van Duijn, wordt gedechargeerd. De voorzitter 2021-2022, 
Marie-Laure Goedhart, wordt geïnstalleerd.  
 
 
11. Presentatie rapport Commissie Brede Heroverwegingen 
Jurriaan en Haije leiden het rapport dat zij namens de Commissie Brede Heroverwegingen 
hebben geschreven in. Bij het schrijven van dit rapport heeft de commissie zo breed mogelijk 
gekeken naar wat er veranderd moet worden binnen de B.I.L. De inhoudelijke behandeling 
van dit rapport zal plaatsvinden op een ander moment tijdens een presentatie. Ze hopen dat dit 
rapport aanzet tot een bredere discussie binnen de B.I.L. over zaken die beter kunnen. Ze 
bedanken hierbij ook de rest van de commissie en het 36e bestuur, waarna de commissie 
wordt opgeheven. 
 
 
12. Instellen Kascommissie 2021-2022 
Rick vraagt wie de kascommissie van 2021-2022 willen vormen. Vincent, Leni, Haije en Zoë 
bieden zich hiervoor aan en worden ingesteld als Kascommissie voor het jaar 2021-2022. 
 
 
13. W.V.T.T.K. 
Er worden geen verdere onderwerpen aangehaald 
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14. Decharge Stemcommissie  
Leni en Zoë worden bedankt voor hun inzet gedurende de ALV waarna zij worden 
gedechargeerd als stemcommissie. 
 
 
15. Rondvraag 
Atma vraagt of het nieuwe bestuur er fiducie in heeft. Het antwoord is unaniem ‘ja’. 
 
 
16. Sluiting  
Rick sluit de vergadering op 9 september 2021 om 23:45 uur.  


